
 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE för 2020-2021 

Det har varit ett lugnt år för föreningen. Förutom några elavbrott har det rört sig om att hålla 
anläggningen städad och välkomnande. Det har därför heller inte tillkommit några större utgifter.  

 

Under våren rasade dock den inre, privata delen, av gästbryggan mot viken. Vi kommer under 
sommaren staga upp och snygga till den yttre delen, som föreningen förvaltar. 

 

Bryggområdet är i gott skick och hålls välstädat och trevligt av bryggfogden och hans kumpaner, tack 
främst till Mats, Kay och Tomas. 

Hemsidan (www.sodrastavsuddabrygga.se)har uppdaterats ca en gång per månad, med senaste nytt 
och uppgifter om tidtabeller, grovsophämtning, etc. Vi har i skrivande stund 68 betalande 
medlemmar, vilka betalat 20 400.- i medlemsavgift. Kassan uppgår f.n. Till ca 188 700.- 

P.g.a. coronasituationen har Trafikantföreningen minimerat antalet möten, men vi har löpande 
information om Regionens arbete rörande framtidens sjötrafik. Första remissrundan har lett till ett 
nytt förslag, som nu är ute på remiss. När det gäller fritidsboende och sommartrafik är det nya 
förslaget bättre än första försöket. Men vi vill även underlätta och inte försvåra deltidsboende och 
arbetspendling även från vår ö. Vi överväger därför att göra ett nytt yttrande, då det nya förslaget 
känns ganska hårt fokuserat på kärnöar och sommartrafik. 

Styrelsen har haft två protokollförda möten under året samt ett flertal mail- och telefonkontakter, 
samt informella möten mellan styrelseledamöter i specifika, fortlöpande frågor.  

Styrelsen har under året bestått av: 

Ordförande: Håkan Fredriksson, Kassör: Lars Östberg och Sekreterare: Olle Nordlander        
Bryggfogde: Mats Abrahamsson (adjungerad) Suppleanter: Göran Landgren och Niclas Fhürong 


